<数算日子> 11/8 -11/14/10

「我 们 一 生 的 年 日 是 七 十 岁 ， 若 是 强 壮 可 到 八 十 岁 ； 但 其 中 所 矜 夸 的 不 过 是 劳 苦 愁 烦 ， 转 眼 成 空 ， 我 们 便 如 飞 而 去…..求 你 指 教 我 们 怎 样 数 算 自 己 的 日 子 ， 好 叫 我 们 得 着 智 慧 的 心 。」(诗篇90:10-12)
Our days may come to seventy years, or eighty, if our strength endures; 
yet the best of them are but trouble and sorrow, for they quickly pass, and we fly away….Teach us to number our days, that we may gain a heart of wisdom. (Psalm 90:10-12)

默想祷告 Meditation & Prayer: 上周突然传來噩訊, 大学同班同学在家油漆時忽然倒斃, 连家人都不知道。猶记这位好同学是一位温文儒雅的学者, 比我稍年轻, 但已失去连系三十多年。伤感中更驚觉人生苦短, 如诗篇这里所说: 「 转眼成空，我们便如飞而去。」虽然现实是如此, 但基督徒並不悲观, 重奌在于我们是否已获得生命的智慧。若按著神的心意追求圣洁, 为主努力作工, 縱使在世日子不多, 在神的国度里卻存有永遠的基业。反之, 千万人营营役役地度过短暫人生, 卻沒有永生的指望, 赚得多, 失去的更多, 最后连一奌苦苦经营的物質财富都带不走。求主幫助我们参透物質世界的障蔽, 转而追求屬灵生命的卓越, 便如鹰展翅上腾, 直到见主面的一天, 奉耶稣的圣名祷告, 阿们。(陈炽弟兄分享) Last week I received shocking news about the sudden death of my dear college friend in Taiwan as he was painting his house. My friend was a little younger than me, a true Chinese scholar。Saddened by this news, I immediately identify with this psalm written by Moses, lamenting the brevity of human life and we’ll surely fly away in no time. But Christians are not pessimists. Our proper attitude toward life hinges upon whether we acquire the true wisdom from God. If we pursue holiness by abiding to his statutes and serve Him faithfully, our deeds will echo in eternity when we build our lives upon a solid spiritual foundation. By contrast, thousands squander away their lives in a different direction: a path that leads to destruction, hopelessness and perpetual solitude. They’ll carry nothing as they wither away in utter emptiness. I pray that we have made the right choice to follow God’s way, to pursue spiritual excellence, soaring high like a flying eagle, until we meet our Lord face to face one day. In Jesus’ holy name we pray, amen. (Brother Mike Chan’s sharing)
代祷事項:

· 为麥希真佈道培灵会代祷, 愿更多人因此蒙福。
· 为正道神学院芝加哥分校特别聚会祷告, 造就更多圣徒。
· 为「芝华宣道」主办今年冬令会策劃祷告。
· 为荣神正在进行剪輯箴言: 智慧人生12个小時錄像祷告
· 为荣神总干事陈炽弟兄恢復为纽约「号角月報」写移民动向专欄代祷, 求主加添力量。
· 其他代祷事项, 请上網瀏覽http://mmm4him.weebly.com/
